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PROTOKÓŁ NR VII/15 
sesji Rady Powiatu w Goleniowie 

odbytej w dniu 10 września 2015 r.  
 

 
Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz. 1540 

 
I. Obecność 
 
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych. 
Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 18 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.  
W sesji udział wzięli: Anna Stępień-Buryszek – Sekretarz Powiatu, Zbigniew Mazur – 
Skarbnik Powiatu oraz dyrektorzy wydziałów Starostwa Powiatowego.  
Nieobecny Andrzej Siwy - Członek Zarządu.  
Ponadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni 
goście.  
 
II. Porządek dzienny posiedzenia po uzupełnieniu. 
 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę, 
c) przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 18 czerwca 2015 

r. 
2. Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Goleniowie z wykonania budżetu za I 

półrocze 2015 r.  
a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji.  

3. Informacja nt. zabezpieczenia potrzeb mieszkańców Powiatu Goleniowskiego  
w świadczenia medyczne w zakresie lecznictwa zamkniętego w 2014 r.  
i I połowie 2015 r. 
a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji.   

4. Informacja nt. przygotowania szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 
Goleniowski do roku szkolnego 2015/2016  
a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych w Powiecie Goleniowskim, 
b) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych  

w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich 
przyznawania, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród 
dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli, 

d) pozbawienia kategorii drogi powiatowej poprzez wyłączenie z użytkowania 
odcinka drogi nr 4100Z, 
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e) pozbawienia kategorii drogi powiatowej odcinka drogi nr 4100Z 
Szczecin/przejazd kolejowy–skrzyżowanie z ul. Kablową oraz odcinka drogi nr 
4104Z, 

f) zmieniająca uchwałę Nr IV/26/15 Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 26 marca 
2015 r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia do wykonania zadania z zakresu 

administracji rządowej pn. „Dofinansowanie zakupu i wydruku podręczników 

szkolnych i książek pomocniczych dla uczniów niewidomych uczęszczających do 

szkół i placówek, dla których organem prowadzącym jest Powiat Goleniowski”, 

h) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 rok i zmieniająca uchwałę  
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 r., 

i) rozpatrzenia skargi nr rej. 7. 
6. Blok informacyjny: 

a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 

b) informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

7. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych. 

9. Zamknięcie obrad.  

 
III. Przebieg posiedzenia. 

Ad 1.a. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba, dokonał otwarcia VII sesji 
Rady Powiatu, w oparciu o listę obecności stwierdził, iż jest quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. Następnie Przewodniczący powitał wszystkich radnych, 
dyrektorów wydziałów, dyrektorów jednostek organizacyjnych oraz prasę.  
 
Ad 1.b. Przewodniczący Rady, Kazimierz Ziemba, przedstawił porządek obrad sesji  

i zapytał, czy są wnioski o jego zmianę lub uzupełnienie.   

 

Starosta Tomasz Kulinicz wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji dwóch 

projektów uchwał, które były omawiane na posiedzeniach Komisji:  

- do pkt 5 g) projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia do wykonania 

zadania z zakresu administracji rządowej pn. „Dofinansowanie zakupu i wydruku 

podręczników szkolnych i książek pomocniczych dla uczniów niewidomych 

uczęszczających do szkół i placówek, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Goleniowski”, 

- do pkt 5 h) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 
2015 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego 
na 2015 r., 

 Paweł Gulbinowicz, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej wniósł o wprowadzenie do 

porządku obrad sesji projektu uchwały do pkt 5 i) w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej 

7.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za wprowadzeniem projektu uchwały do 

porządku obrad projektu wniesionego przez Starostę T. Kulinicza do pkt 5 g) 

zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia do wykonania zadania z zakresu administracji 

rządowej pn. „Dofinansowanie zakupu i wydruku podręczników szkolnych i książek 

pomocniczych dla uczniów niewidomych uczęszczających do szkół i placówek, dla 

których organem prowadzącym jest Powiat Goleniowski”, Rada głosowała jednogłośnie 

za, w obecności 18 radnych.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za wprowadzeniem projektu uchwały do 
porządku obrad wniesionego przez Starostę T. Kulinicza do pkt 5 h) w sprawie zmiany 
budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 r., Rada głosowała 17 głosami za, 
przy 1 głosie wstrzymującym się,  w obecności 18 radnych.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za wprowadzeniem projektu uchwały do 

porządku obrad sesji wniesionego przez Pawła Gulbinowicza, Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej do pkt 5 i) rozpatrzenie skargi nr rej. 7, Rada głosowała jednogłośnie 

za,  

w obecności 18 radnych.  

Innych wniosków dotyczących zmiany porządku obrad sesji nie zgłoszono, wobec czego 

Przewodniczący Rady, K. Ziemba poddał pod głosowanie porządek obrad sesji ze 

zmianami.    

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem porządku obrad VII sesji ze 

zmianami, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 18 radnych.  

Ad 1.c. Przewodniczący Rady, K. Ziemba, poinformował, że protokół z VI sesji Rady 

Powiatu w Goleniowie z dnia 18 czerwca 2015 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady  

i zapytał, czy są uwagi do niniejszego protokołu.  

 

Radni nie zgłosili uwag do powyższego protokołu.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół z VI sesji Rady Powiatu w Goleniowie  

z dnia 18 czerwca 2015 r. został przyjęty przez Radę jednogłośnie za, w obecności 18 

radnych.    

 

Ad 2. Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Goleniowie z wykonania budżetu Powiatu 
Goleniowskiego za I półrocze 2015 r. stanowi zał. nr 2 do protokołu.  
                                             

Ad 2.a. Starosta Tomasz Kulinicz poinformował, że Sprawozdanie z wykonania budżetu 

Powiatu Goleniowskiego za I półrocze 2015 r. było omawiane na posiedzeniu Zarządu  

w dniu 26 sierpnia 2015 r.     

Ad 2.b. Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja przyjęła do wiadomości przedstawione sprawozdanie. 
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Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje przyjęły do 

wiadomości przedstawione sprawozdanie.  

Skarbnik Powiatu, Zbigniew Mazur poinformował, że nie ma jeszcze wersji papierowej opinii 

RIO, jednakże z informacji uzyskanej telefonicznie wynika, iż opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie o Sprawozdaniu z wykonania budżetu za I półrocze 2015 r. jest 

pozytywna. Skarbnik dodał, że opinię tę przedstawi na następnej sesji.      

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem Sprawozdania  

z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za I półrocze 2015 r., Rada głosowała 15 

głosami za, przy 3 głosach wstrzymujących się, w obecności 18 radnych.  

Ad 3. Informacja nt. zabezpieczenia potrzeb mieszkańców Powiatu Goleniowskiego  
w świadczenia medyczne w zakresie lecznictwa zamkniętego w 2014 r.  
i I połowie 2015 r. stanowi zał. nr 3 do protokołu.  
 
Ad 3.a. Starosta Tomasz Kulinicz poinformował, że Zarząd Powiatu na posiedzeniu w 
dniu 26 sierpnia 2015 r. analizował przedstawioną informację nt. zabezpieczenia potrzeb 
mieszkańców Powiatu Goleniowskiego w świadczenia medyczne w zakresie lecznictwa 
zamkniętego w 2014 r. i I połowie 2015 r. i pozytywnie ją zaopiniował.  
 
Ad 3.b. Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja przyjęła do wiadomości przedstawioną informację. 
 
Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 
Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje przyjęły do 
wiadomości przedstawioną informację.  
 
Dyrektor Szpitala Rejonowego w Nowogardzie i jednocześnie radny Rady Powiatu, Kazimierz 

Lembas powiedział, iż jego zdaniem z przedstawionej informacji nt. zabezpieczenia potrzeb 

mieszkańców w świadczenia medyczne w zakresie lecznictwa zamkniętego wynika, że to 

zabezpieczenie jest dobre. Dyrektor dodał, że w 80.000 powiecie potrzebne są dwa szpitale, 

tym bardziej, że szpital w Nowogardzie dodatkowo obsługuje połowę populacji mieszkańców 

Powiatu Łobeskiego. Zdaniem dyrektora Lembasa czasy, kiedy była forowana idea jednego 

szpitala i postrzeganie tego, że oba szpitale w powiecie są dla siebie konkurencją już się chyba  

zakończyły i wyraził nadzieję, że Zarząd Powiatu będzie właśnie taką linię prowadził,  

w poprzednim okresie członkowie Zarządu wygłaszali różne stanowiska, w związku   

z tym dyrektor z zadowoleniem przyjął informację, że obecny Zarząd Powiatu prezentuje 

stanowisko mówiące o tym, że w powiecie potrzebne są dwa szpitale, które powinny ze sobą 

współpracować również w zakresie tych dziedzin, których w danym szpitalu nie ma, 

uzupełniając się nawzajem, by było to z korzyścią dla wszystkich mieszkańców powiatu. 

Ponadto dyrektor szpitala w Nowogardzie odniósł się do specjalistyki oraz podstawowej 

opieki medycznej, które to informacje zostały zawarte w materiale i poinformował, że w 

szpitalu  

w Nowogardzie praktycznie nie ma kolejek jeżeli chodzi o działające poradnie specjalistyczne 
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podając za przykład poradnię kardiologiczną, w której czas oczekiwania na wizytę wynosi do 

30 dni, a być może po zatrudnieniu dwóch dodatkowych kardiologów w ogóle nie będzie 

kolejek. Natomiast dyrektor wyraził swoje niezadowolenie z tego, że nie udało się dogadać  

z SCM Sp. z o.o. w Goleniowie w kwestii rehabilitacji, który to konkurs wygrał szpital  

w Goleniowie i tym samym kontrakt w Goleniowie został zwiększony o kwotę 344.000 zł do 

roku 2014 i gdyby doszło do porozumienia i szpital w Nowogardzie mógłby uzyskać kontrakt 

chociażby w wysokości połowy tej kwoty, to szpital w Goleniowie nic by nie stracił, ponieważ 

mógłby otrzymać tę kwotę z wypracowanych nadlimitów, a mieszkańcy Nowogardu mieliby 

rehabilitację na miejscu. Dyrektor Lembas powiedział, że podobna sytuacja jest z 

podstawową opieką medyczną świadczoną w Nowogardzie i na temat jej działalności opinie 

są różne, choć  

z informacji od pracowników szpitala w Nowogardzie wynika, że w roku bieżącym 

współpraca pomiędzy lekarzami dyżurującymi w POZ, a lekarzami w szpitalu poprawiła się  

w porównaniu do okresu poprzedniego. Nie mniej jednak zwrócono uwagę dyrektorowi 

szpitala, że w POZ nie ma lekarzy pediatrów i praktycznie z „automatu” dzieci wysyłane są do 

szpitala. Ponadto nie ma zabezpieczonego laboratorium, rtg i ambulansu, który byłby do 

dyspozycji przez cały dyżur. Dyrektor stwierdził, iż wymienione punkty należy dopracować,  

dążąc do współpracy. Zaznaczył także, że nie namawia Prezesa SCM do działania na 

niekorzyść swojego podmiotu, ale wskazuje, że nie zawsze mieszkańcy Nowogardu są 

zadowoleni z tych działalności. Dodatkowo dyrektor SR w Nowogardzie poinformował, że na 

terenie Nowogardu działa bardzo dobrze hospicjum domowe, które obsługuje średnio 

miesięcznie około 23 pacjentów oraz to, że bardzo dobrze działa POZ przy szpitalu, w którym 

zgłoszonych jest ponad 12 tyś pacjentów.             

Prezes Szpitalnego Centrum Medycznego Sp. z o. o. w Goleniowie, Elżbieta Kasprzak odniosła 

się do wypowiedzi dyrektora SR w Nowogardzie, Kazimierza Lembasa mówiąc, że nie może 

się zgodzić, iż w Nowogardzie nieprawidłowo funkcjonuje punkt nocnej pomocy lekarskiej  

i rehabilitacja. Wykonywane są wszystkie świadczenia, jakie są zakontraktowane w funduszu  

i wszystkie wymogi zostały przez fundusz sprawdzone zarówno w rehabilitacji jak i nocnej 

opiece.  

Radny K. Lembas powiedział, że w swojej wypowiedzi nie mówi, że źle funkcjonuje 

rehabilitacja tylko, że jest długi okres oczekiwania na usługę.      

Przewodniczący Rady, Kazimierz Ziemba powiedział, że temat lecznictwa zamkniętego jest 

bardzo ważny, również ze względu na kontraktowanie usług na lata przyszłe, co będzie 

wymagało dużych działań organizacyjnych zarówno szpitala w Goleniowie jak i Nowogardzie. 

To, że w powiecie są dwa szpitale, jest dobre dla jego mieszkańców, natomiast dla 

finansowania nie za bardzo, ponieważ kontrakt jest dzielony na dwa szpitale.   

Starosta Tomasz Kulinicz powiedział, że są powiaty, które miały jeden szpital i sobie nie 

poradziły z jego utrzymaniem. Starosta dodał, że zdaniem NFZ dwa szpitale w jednym 

powiecie są dla siebie pewną konkurencją, ponieważ kontrakt dzielony jest na dwa szpitale, 

które dublują te same usługi medyczne. Starosta poinformował, że wystąpił z pismem do 
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Burmistrza Nowogardu, by udzielił zgody dyrektorowi szpitala w Nowogardzie, panu K. 

Lembasowi do prowadzenia rozmów oficjalnych i formalnych z Prezesem SCM Sp. z o. o. w 

Goleniowie nt. przygotowania wariantów funkcjonowania obu szpitali na wypadek 

konieczności  utworzenia  docelowo jednego podmiotu, który miałby łatwiej na rynku usług 

medycznych, przy występowaniu o przyszłe kontraktowanie usług. Starosta zaapelował do 

szefów obu szpitali  

o prowadzenie dialogu i szukanie wspólnych rozwiązań dla osiągnięcia jak największych 

korzyści dla mieszkańców powiatu.     

Radny Czesław Siwek stwierdził, że oba szpitale mają przyzwoite wyniki ekonomiczne, co jest 

dużym sukcesem. Zadaniem powiatu jest dbałość o zdrowie i zabezpieczenie w świadczenia 

medyczne, dlatego oba podmioty jak mówił Starosta powinny się dogadywać i działać 

wspólnie.    

Radny Sylwester Górzny odniósł się do przedstawionej na posiedzeniu Komisji Spraw 
Społecznych i Oświaty informacji dot. zabezpieczenia potrzeb mieszkańców Powiatu 
Goleniowskiego w świadczenia medyczne w zakresie lecznictwa specjalistycznego  
w roku 2014 r. i I połowie 2015 r. i poprosił o udzielenie odpowiedzi, czy w kwestii 
przywrócenia opieki stomatologicznej w szkołach czynione są jakieś działania. Pytanie 
dotyczy pkt 3 ze str. 11 powyższej informacji. 

Radny Kazimierz Lembas odpowiedział, w imieniu własnym oraz pani Prezes SCM Sp.  
z o. o. w Goleniowie, że szpitale w zakresie swojej działalności nie mają opieki 
stomatologicznej, te usługi zostały przejęte w większości przez podmioty prywatne.     
 
Radna Danuta Faryniarz powiedziała, że w kontekście trwającego remontu dwóch oddziałów 
szpitala w Goleniowie wystosowała pismo do Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego  
w Szczecinie Z udzielonej odpowiedzi wynika, iż wszystko jest w porządku, nie ma żadnych 
zagrożeń sanitarno-epidemiologicznych, nie ma skarg i spełniane są wszelkie standardy  
i wymogi. Radna powiedziała, że należy się z tego cieszyć, jednak są sygnały, że chwilami 
rzeczywistość „skrzeczy”. Radna dodała, że mamy szczęście, że chyba nikt z radnych nie był 
pacjentem w czasie trwania remontu na żadnym z oddziałów remontowanych i nie musiał 
słuchać huku młotów i wiertarek. Rzeczywiście są to „uroki” remontu i tego nie da się 
uniknąć, niemniej jednak radna przyjęła do wiadomości z zadowoleniem opinię 
Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego, z której wynika, że przedmiot troski idzie w dobrym 
kierunku. Życzyła powodzenia.      
 
Starosta Tomasz Kulinicz odpowiedział radnemu Sylwestrowi Górznemu,, iż na pytanie 
dotyczące przywrócenia opieki stomatologicznej w szkołach odpowiedzi udzieli na piśmie.     
 
Radny Paweł Gulbinowicz zapytał, to dlaczego jest tak źle skoro jest tak dobrze. Radny 
rozmawia z mieszkańcami i z ich opinii wynika, że tzw. powiatowa służba zdrowia 
pozostawia wiele do życzenia i stan modelowy jeszcze długo nie zostanie osiągnięty. 
Powiedział, że tylko postawienie w szpitalach na pewne specjalizacje, na wyróżnienie się, 
postawienie na marketing i na coś nowego na tym trudnym, konkurencyjnym rynku pozwoli 
osiągnąć sukces przy uwzględnieniu przy tym współdziałania obu szpitali. Działając w ten 
sposób, będą w stanie się w czymś wyspecjalizować, co w dalszej perspektywie zapewni obu 
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szpitalom utrzymanie. Zdaniem radnego w chwili obecnej nie wszystkie decyzje są w rękach 
radnych i jeszcze długi czas tak nie będzie. Procedury NFZ doprowadzą do konkurencji obu 
jednostek i może być też tak, że „większy zje mniejszego” i może dojść do takiego przekonania, 
że coś może się zdarzyć kosztem kogoś i będzie poczucie marginalizacji mniejszych ośrodków 
nie powiatowych itd. Zdaniem radnego postawienie dziś na współpracę i postawienie na coś, 
z czego mogą być pieniądze i odwrócenie takiego negatywnego trendu, jeżeli chodzi np. o 
szpital w Goleniowie,  
o którym niezbyt dobrze mówią pacjenci, może się okazać korzystne. Na zakończenie radny 
stwierdził, że należałoby opracować strategię funkcjonowania szpitali w dłuższej 
perspektywie.        
 
Dyrektor Szpitala Rejonowego w Nowogardzie i radny Kazimierz Lembas zapewnił,  że 
między nim, a Prezesem SCM Sp. z o.o. w Goleniowie, panią Elżbietą Kasprzak, nie ma żadnych 
różnic czy konfliktów jeżeli chodzi o współpracę. Na dowód tego pan K. Lembas i pani E. 
Kasprzak podali sobie dłonie.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem informacji nt. zabezpieczenia 
potrzeb mieszkańców Powiatu Goleniowskiego w świadczenia medyczne w zakresie 
lecznictwa zamkniętego w 2014 r. i I połowie 2015 r., Rada głosowała jednogłośnie,  
w obecności 18 radnych.  
 
Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił Radzie nowo powołanych dyrektorów szkół  
 
Panią Małgorzatę Węcławik-Adamczuk – p.o. dyrektora Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Maszewie, 
Panią Irenę Juszczyk – dyrektora Specjalistycznej Poradni Terapeutycznej dla Dzieci ich 
Rodzin w Nowogardzie. 
Pana Wojciecha Maciejewskiego – p.o. dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w 
Goleniowie.    
  
Ad 4. Informacja nt. przygotowania szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Goleniowski do roku szkolnego 2015/2016 stanowi zał. nr 4 do protokołu.   

Ad 4.a. Starosta Tomasz Kulinicz poinformował, że Zarząd Powiatu analizował 

powyższą informację na posiedzeniu w dniu 26 sierpnia 2015 r. i że wszystkie szkoły i 

placówki są dobrze przygotowane do nowego roku szkolnego. Największym problemem 

szkół jest brak naboru, na który organ prowadzący nie ma dużego wpływu, ponieważ 

szkoły  

i placówki wykonują rekrutację w sposób maksymalny jak twierdzą dyrektorzy, 

natomiast niż demograficzny powoduje spadek ilości uczniów, jak również 

konkurencyjność dużego ośrodka, jakim jest Szczecin, powoduje, że dużą część uczniów, 

którzy kończą gimnazjum, rozpoczyna naukę w szkołach ponadgimnazjalnych poza 

terenem powiatu.   

Ad 4.b. Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja przyjęła do wiadomości przedstawioną informację. 
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Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 
Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje przyjęły do 
wiadomości przedstawioną informację.  
Radna dodała, że duża część uczniów z Maszewa kontynuuje naukę w Stargardzie w szkole 
budowlanej., która cieszy się dużym zainteresowaniem. 
 
Radna Danuta Faryniarz zapytała, czy coś się zmieniło w kwestii profili w Zespole Szkół Nr 1 
w Goleniowie, ponieważ był profil kształcący masażystów, a w informacji nie ma ujętego tego 
profilu nauczania.  
 
Dyrektor Wydziału Oświaty, Renata Chomińska odpowiedziała radnej, że profil masażysty 
został uruchomiony tylko ze względu na dwie osoby niepełnosprawne niewidzące i tylko 
takie osoby mogą kształcić się w tym kierunku. Jest to jeden oddział, który będzie 
prowadzony do ukończenia przez te osoby edukacji.     
 

Radny Paweł Gulbinowicz zwrócił uwagę na większą konkurencję jeżeli chodzi o oferty 

edukacyjne szkół w Szczecinie i Stargardzie. 

Starosta Tomasz Kulinicz powiedział, że uczniowie częściej wybierają Szczecin lub 

Stargard również dlatego, że chcą  się uczyć w dużych miastach. Jeżeli chodzi o 

utworzenie kierunku budowlanego, to na dzień dzisiejszy jest z tym duży problem 

ponieważ nie ma nauczycieli.  

Radny Czesław Siwek stwierdził, że należy robić wszystko, aby kształcić młodzież na 

potrzeby rynku pracy, a nie „produkować” młodych bezrobotnych. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Informacji nt. przygotowania 

szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Goleniowski do roku szkolnego 2015/2016, 

Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 18 radnych.      

Ad 5.a. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały zmieniający uchwałę  

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół 

specjalnych w Powiecie Goleniowskim, który stanowi zał. nr 5 do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
 
Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 
Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół 
specjalnych w Powiecie Goleniowskim, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 18 
radnych.  
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UCHWAŁA NR VII/65/15 stanowi zał. nr 6 do protokołu.  
 
Ad 5.b. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały zmieniający uchwałę  
w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej 
dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania, który stanowi zał. nr 7 do 
protokołu.   
 
Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
 
Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 
Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej 
dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania, Rada głosowała jednogłośnie 
za, w obecności 18 radnych.  
 
UCHWAŁA NR VII/66/15 stanowi zał. nr 8 do protokołu.  
 
Ad 5.c. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały zmieniający uchwałę w 

sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego 

funduszu nagród dla nauczycieli, który stanowi zał. nr 9 do protokołu. Starosta dodał, że 

na Komisjach zostały uzupełnione przecinki w uzasadnieniu do uchwały.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
 
Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 
Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego 
funduszu nagród dla nauczycieli, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 18 
radnych. 
 
UCHWAŁA NR VII/67/15 stanowi zał. nr 10 do protokołu.   
 
Ad 5.d. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie pozbawienia 
kategorii drogi powiatowej poprzez wyłączenie z użytkowania odcinka drogi nr 4100Z 
wraz z nowym uzasadnieniem do uchwały. Projekt uchwały stanowi zał. nr 11 do 
protokołu.   
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Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
 
Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 
Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie pozbawienia 
kategorii drogi powiatowej poprzez wyłączenie z użytkowania odcinka drogi nr 4100Z, 
Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 18 radnych.  
 
UCHWAŁA NR VII/68/15 stanowi zał. nr 12 do protokołu.   
 
Ad 5.e. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie pozbawienia 
kategorii drogi powiatowej odcinka drogi nr 4100Z Szczecin /przejazd kolejowy-
skrzyżowanie z ul. Kablową oraz odcinka drogi nr 4104Z wraz z nowym uzasadnieniem 
do uchwały. Projekt uchwały stanowi zał. nr 13 do protokołu.  
 
Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
 
Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 
Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie pozbawienia 
kategorii drogi powiatowej odcinka drogi nr 4100Z Szczecin/przejazd kolejowy-
skrzyżowanie z ul. Kablową oraz odcinka drogi nr 4104Z, Rada głosowała jednogłośnie za, 
w obecności 18 radnych.  
 
UCHWAŁA NR VII/69/15 stanowi zał. nr 14 do protokołu.  
 
Ad 5.f. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr 
IV/26/15 Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 26 marca 2015 r. w sprawie określenia zadań, 
na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych. Projekt uchwały stanowi zał. nr 15 do protokołu.    
 
Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
 
Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 
Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę 
Nr IV/26/15 Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 26 marca 2015 r. w sprawie określenia 
zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 18 radnych. 
 
UCHWAŁA NR VII/70/15 stanowi zał. nr 16 do protokołu. 
 
Ad 5.g. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały zmieniający uchwałę  
w sprawie przyjęcia do wykonania zadania z zakresu administracji rządowej pn. 
„Dofinansowanie zakupu i wydruku podręczników szkolnych i książek pomocniczych dla 
uczniów niewidomych uczęszczających do szkół i placówek, dla których organem 
prowadzącym jest Powiat Goleniowski. Projekt uchwały stanowi zał. nr 17 do protokołu.    
 
Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
 
Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 
Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie przyjęcia do wykonania zadania z zakresu administracji rządowej pn. 
„Dofinansowanie zakupu i wydruku podręczników szkolnych i książek pomocniczych dla 
uczniów niewidomych uczęszczających do szkół i placówek, dla których organem 
prowadzącym jest Powiat Goleniowski, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 18 
radnych.  
 
UCHWAŁA NR VII/71/15 stanowi zał. nr 18 do protokołu.    
 
Ad 5.h. Skarbnik Powiatu, Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie zmiany 
budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 rok i zmieniającą uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 r., który stanowi zał. nr 19 do 
protokołu.  
 
Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
 
Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 
Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany 
budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 rok i zmieniającą uchwałę w sprawie 
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uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 r., Rada głosowała jednogłośnie za, 
w obecności 18 radnych. 
 
UCHWAŁA NR VII/72/15 stanowi zał. nr 20 do protokołu. 
 
Ad 5.i. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Paweł Gulbinowicz omówił projekt uchwały 
w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 7, który stanowi zał. nr 21 do protokołu.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.  
 
Starosta Tomasz Kulinicz zgłosił, że nie będzie brać udziału w głosowaniu nad uchwałą  
w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Goleniowskiego. Starosta powiedział, że 
skarga ta jest zasadna ponieważ nie jest możliwe, aby w każdy poniedziałek w godzinach 
wyznaczonych na przyjęcia interesantów z racji wykonywanych obowiązków i różnego 
rodzaju wyjazdów był zawsze obecny Starosta lub Wicestarosta. Natomiast błędem było 
to i należy się do niego przyznać, iż pracownik nie poinformował obywatela o 
możliwości złożenia skargi pisemnej. Starosta zobowiązał się do tego, że pracownicy 
zostaną pouczeni o informowaniu interesantów o możliwości złożenia skargi w formie 
pisemnej.  
 
Przewodniczący Rady, K. Ziemba powiedział, że Starosta wspólnie z Wicestarostą  
i Sekretarzem Powiatu powinni wyciągnąć wnioski z rozstrzygnięcia skargi i organizacja 
pracy urzędu zostanie usprawniona, by w przyszłości uniknąć tego rodzaju skarg.     
 
Biorących udział w głosowaniu – 17 radnych. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi na Starostę Goleniowskiego nr rej. 7, Rada głosowała 15 głosami za, przy 2 głosach 
wstrzymujących się.  
 
UCHWAŁA NR VII/73/15 stanowi zał. nr 22 do protokołu.   
 
Ad 6.a. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie  
w okresie od 4 czerwca 2015 r. do 26 sierpnia 2015 r. stanowi zał. nr 23 do protokołu.  
 
Starosta Tomasz Kulinicz powiedział, że do sprawozdania wkradł się błąd i nie ma w 
nim ujętego wniosku z dnia 20 lipca 2015 r. Komendanta Państwowej Powiatowej 
Straży Pożarnej w Goleniowie dotyczącego współfinansowania III etapu rozbudowy 
Komendy. Niniejszy wniosek stanowi zał. nr 24 do protokołu.    
 
Godz. 1435 – obrady sesji opuścił radny Czesław Siwek po usprawiedliwieniu się  
u Przewodniczącego Rady - stan 17 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba zwrócił się do pana Bogusława 
Tunkiewicza, Komendanta Komendy Powiatowej Straży Pożarnej w Goleniowie  
o zabranie głosu i przybliżenie sprawy związanej z powyższym wnioskiem.       
 
Komendant Powiatowy Straży Pożarnej w Goleniowie, Bogusław Tunkiewicz 
powiedział, że inwestycja boryka się z dużymi problemami finansowymi. Do tej pory 
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zostało wydanych 1,9 tyś zł, a w chwili obecnej rozpoczynany jest etap III inwestycji. 
Komendant poinformował, iż wystąpił o wsparcie finansowe do Komendanta 
Wojewódzkiego Straży Pożarnej, Wojewody i Marszałka Województwa, ale nie udało się 
pozyskać żadnych środków. W konsekwencji wystąpił z wnioskiem po wcześniejszych 
ustaleniach do Starosty o wsparcie kwotą 40.000 zł inwestycji polegającej na  
demontażu starego ogrodzenia oraz wybudowaniu  nowego od strony ul. Prusa wraz z 
bramą wjazdową na teren PSP, przy okazji inwestycji prowadzonej przez Gminę 
Goleniów polegającej na przebudowie bezpośrednio sąsiadującej z Komendą ulicy Prusa 
oraz Andersa. 
 
Starosta Tomasz Kulinicz zapytał Komendanta, czy coś się zmieniło w uzgodnieniach, 
ponieważ była mowa o tym, że w inwestycji partycypować w inwestycji będą między 
innymi Komendant Wojewódzki, Komenda Powiatowa i Starostwo równo po 40.000 zł,  
a teraz mówi się, że środki ma wyłożyć Komenda Powiatowa i Starosta. Ponadto 
Starosta zapytał, kiedy i kto będzie realizował to zadanie, ponieważ Gmina Goleniów 
prawdopodobnie nie będzie realizowała  tego zadania w tym roku.   
 
Komendant Powiatowy Straży, Bogusław Tunkiewicz powiedział, że z informacji, jaką 
posiada, to Gmina Goleniów na początku października br. ma rozpocząć inwestycję na ul. 
Prusa, która ma kosztować 3,5 mln zł. Natomiast Komendant Wojewódzki Straży 
Pożarnej nie dysponuje żadnymi środkami, by wesprzeć inwestycję w Komendzie 
Powiatowej Straży Pożarnej w Goleniowie.  
  
Radny Paweł Gulbinowicz powiedział, że jego zdaniem dla inwestycji gminnej 
wynoszącej 3,5 mln zł znalezienie kwoty 40.000 zł nie jest wielkim problemem. Poza 
tym radny stwierdził, że dofinansowywanie zadań nienależących do zadań powiatu, nie 
powinno mieć miejsca. Co prawda wizerunkowo i estetycznie wyglądałoby to dobrze, 
natomiast inwestycja ta nie przyczyni się do poprawy bezpieczeństwa, jak np. zakup 
sprzętu dla straży. 
 
Starosta Tomasz Kulinicz powiedział, że Zarząd celowo nie podjął żadnej decyzji w tej 
sprawie, chcąc wcześniej usłyszeć od całej Rady opinie na ten temat. Środków na ten cel 
nie ma zapewnionych w budżecie powiatu ale, można poszukać, podobnie jak Zarząd 
Powiatu zdecydował o dofinansowaniu remontu drogi Piłsudskiego w Nowogardzie. 
Ponadto Starosta zwrócił się z pytaniem do obecnego na sesji Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Goleniowie, Łukasza Mituły, czy Gmina Goleniów będzie prowadzić tę 
inwestycję w roku 2015 czy 2016 oraz przez kogo i kiedy będzie ogłoszony przetarg i 
czy wykonanie ogrodzenia i parkingów jest po stronie gminy.              
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Goleniowie, Łukasz Mituła poinformował, że  
z informacji, jaką posiada inwestycja na ulicy Prusa i Reymonta miała być wykonana ze 
schetynówki wspólnie z powiatem, ale to się nie udało, dlatego Gmina Goleniów  
z własnych środków, które są zabezpieczone w budżecie, wykona remont tych ulic, 
natomiast nie jest jeszcze gotowa dokumentacja techniczna, pozostało złożenie 
wniosków o pozwolenie na budowę. Jeżeli uda się uzyskać pozwolenie na budowę w tym 
roku, to jeszcze w tym roku zostanie ogłoszony przetarg, a jeśli to się nie uda, zadanie 
zostanie przeniesione na rok następny.  
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Starosta Tomasz Kulinicz powiedział, że jego zdaniem inwestycja ta będzie realizowana 
w roku przyszłym z uwagi na procedury związane z uzyskaniem pozwolenia na budowę  
i ogłoszeniem przetargu, dlatego w imieniu Zarządu zaproponował, aby środki  
w wysokości 40.000 zł zabezpieczyć w budżecie powiatu 2016. Dodatkowo Starosta 
zapytał Komendanta Straży, czy w przypadku wspólnego finansowania inwestycji na 
terenie Komendy, inwestycja ta będzie wykonywana przez firmę wyłonioną w przetargu 
przez gminę.    
 
Komendant Powiatowy Straży, Bogusław Tunkiewicz powiedział, że Gmina Goleniów 
wykona parking i zagospodarowanie terenu, a w zamian za to Komenda przekaże gminie 
kilkaset metrów terenu pod budowę 23 parkingów, natomiast przetarg na swoją 
inwestycję ogłoszony zostanie przez Komendę Straży.     
 
Radny Paweł Gulbinowicz, zwrócił się z zapytaniem do Komendanta Tunkiewicza, czy  
w sprawie wykonania parkingów na ul. Prusa rozmawiał z Komornikiem Sądowym by 
ten partycypował w budowie parkingów w zamian za udostepnienie kilku miejsc 
parkingowych. 
 
Komendant Powiatowy Straży, Bogusław Tunkiewicz odpowiedział, że Komornik nie 
jest zainteresowany finansowaniem tej inwestycji.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba poinformował, że na wczorajszym 
posiedzeniu Rząd przeznaczył 4 mld zł na drogi gminne i powiatowe i tym samym  
samorządy będą mogły pozyskać dodatkowe środki na tego rodzaju inwestycje.     
Starosta Tomasz Kulinicz w imieniu Zarządu Powiatu poinformował, że szczegóły tej 
sprawy zostaną omówione z przedstawicielami Gminy Goleniów i na najbliższe 
posiedzenia Komisji zostanie przygotowana informacja dotycząca zakresu robót, daty 
realizacji inwestycji i wysokość kwoty zaproponowana przez Zarząd.  
 
Radny K. Lembas poprosił o wyjaśnienie pkt 6 ze str. 16 i  wniósł o przedstawienie 
opinii prawnej w sprawie naliczenia kar umownych wykonawcy zadania pn. „Wymiana 
windy osobowej na windę dla osób niepełnosprawnych w istniejącym szybie budynku 
Cisy  
w Nowogardzie oraz wykonanie podjazdu dla osób niepełnosprawnych”  

Starosta Tomasz Kulinicz odpowiedział, że w czerwcu był czas odbioru i oddania przez 
wykonawcę do użytkowania windy. Stwierdzono pewne rozbieżności, które nie zostały 
ujęte w postepowaniu przetargowym dotyczące serwisowania. Uzgodnienie wspólnego 
stanowiska przez wykonawcę i WIR trwało jakiś czas, co spowodowało, że data, która 
funkcjonowała w protokole wykraczała o jeden dzień poza termin wykonania zadania.  
W związku z tym zdecydowano, że ta kara zostanie wykonawcy naliczona, z którą 
wykonawca się nie zgadzał podnosząc, iż wcześniej deklarował chęć oddania windy do 
użytkowania. Nie mniej jednak wpis w dzienniku budowy wskazywał, że winda została 
oddana o jeden dzień później, aniżeli wskazywała na to umowa. Wykonawca nadal nie 
zgadza się z naliczeniem kary i wnosi o odstąpienie od niej, stąd została wydana opinia 
prawna, mówiąca, że nie można odstąpić od naliczenia kary.  

Starosta T. Kulinicz poinformował, że opinia prawna zostanie radnemu przedstawiona  
w formie pisemnej.      
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Radny Paweł Gulbinowicz wniósł o przedstawienie radnym informacji Dyrektora 
Wydziału Inwestycji i Rozwoju dot. możliwości pozyskania środków pozabudżetowych 
(str. 15  pkt 4 sprawozdania z działalności międzysesyjnej Zarządu). 
 
Starosta Tomasz Kulinicz odpowiedział, że wydział przygotuje informację w powyższej 
sprawie i zostanie ona przekazana radnym na piśmie.  
 
Radny Paweł Gulbinowicz wniósł o wyjaśnienie pkt 29 ze str. 6 sprawozdania  
z działalności międzysesyjnej Zarządu.    
 
Starosta odpowiedział, że sprawa dotyczy tego, że dotychczasowy najemca dwóch 
pomieszczeń w budynku b. hotelu Cisy w Nowogardzie, prowadzący szkołę muzyczną 
nie dokonał naboru na rok szkolny i wystąpił z wnioskiem, by najmować tylko jedno 
pomieszczenie najmować. W związku z tym, że oba te pomieszczenia są ze sobą 
połączone i nie można jednego z nich wyłączyć, Zarząd podjął decyzję, na wniosek 
najmującego,  
o rozwiązaniu umowy najmu.     
 
Radna Danuta Faryniarz wniosła o wyjaśnienie niejasnego zapisu w pkt 3 ze str. 1 
sprawozdania z działalności międzysesyjnej Zarządu i przedstawienie informacji,  
o ustaleniu „odmiennej” stawki za dzierżawę nieruchomości przez SCM Sp. z o.o.  
w Goleniowie. Zapytała, czy jest to stawka wyższa czy niższa od dotychczasowej oraz 
poprosiła o przedstawienie, porównawczo kwot kosztów dzierżawy nieruchomości 
przez SCM Sp. z o.o. w Goleniowie: z poprzedniej umowy dzierżawy i obecnej.   
 
Skarbnik Powiatu, Zbigniew Mazur odpowiedział radnej, że wystąpiła konieczność 
podpisania kolejnej umowy dzierżawy ze szpitalem. W związku z upływem 2 - letniej 
umowy dzierżawy, pani Prezes SCM. Sp. z o.o. wystąpiła z wnioskiem o podpisanie 
nowej umowy, a że jest to spółka operatorska, która działa na majątku powiatu i 
realizuje zadania powiatu, dlatego podpisanie kolejnej umowy było zasadne i zostało 
ustalone   
w wysokości poprzednio obowiązującej stawki, tj. około 7 tyś zł brutto miesięcznie. 
Skarbnik dodał, ze stawka ta jest „odmienna”, dlatego że nie wynika z przeliczników, 
które zostały przyjęte w uchwale Zarządu dotyczącej poszczególnych metrów, ponieważ 
inaczej wynajmuje się jeden pokój, który ma 21 m2 i tam stawka może być komercyjna, 
natomiast w przypadku szpitala jest „odmienna” stawka, dlatego, że jest mowa o 
obiekcie szpitalnym, a nie o pomieszczeniu o określonej powierzchni, stąd wyraz 
„odmiennej”.   
 
Ad 6.b. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba poinformował, że został 
przygotowany projekt Statutu Powiatu i zaproponował posiedzenie Komisji Statutowej 
na dzień 29 września br.   
 
Ad 7. Radny Bogusław Grodź wniósł o naprawę nawierzchni i jak najszybsze podcięcie 
gałęzi drzew na odcinku drogi powiatowej z Osiny w stronę Krzywic do drogi krajowej 
nr 3. 

Radna Izabela Żabicka w imieniu mieszkańców gminy Osina i Maszewo wniosła  
o wykonanie remontu polegającego na uzupełnieniu ubytków nawierzchni drogi 
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powiatowej 4162Z Redło-Maszewo, a na odcinku drogi Godowo-Maszewo wykoszenie 
poboczy drogi oraz usunięcie krzewów, które utrudniają widoczność uczestnikom drogi.  
 
Radna Beata Baryluk-Starczewska, realizując postulaty sołtysów, wniosła  
o zamontowanie lustra we wsi Budno na skrzyżowaniu drogi biegnącej w kierunku wsi 
(zabudowań) i drogi odbijającej w prawo w kierunku Podańska.      
 
Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła o zamontowanie dwóch luster  
w miejscowości Mosty tj. przy wyjeździe z prywatnej posesji i drugie przy skrzyżowaniu 
ulic przy Klubie Arkadia. Są to miejsca o ograniczonej widoczności dla kierujących 
pojazdami i stanowią zagrożenie dla bezpieczeństwa. 
 
Radna Beata Baryluk-Starczewska w imieniu sołtysa wsi Miękowo wniosła  
o budowę, wymianę nawierzchni chodników, przy drodze powiatowej biegnącej  
w kierunku Świnoujścia. Dodatkowo radna wniosła o przeanalizowanie tego wniosku 
pod względem finansowym i prac, które miałby zostać wykonane oraz przedstawienie 
realnych możliwości ich wykonania.   
 
Radny Krzysztof Wasiluk odniósł się do interpelacji z VI sesji z dnia 18 czerwca 2015 r. 
gdzie zwracał uwagę na zły stan techniczny odcinka drogi 141 Rożnowo-Przemocze  
stwierdzając, iż jest niezadowolony z udzielonej odpowiedzi z Wojewódzkiego Zarządu 
Dróg Wojewódzkich w Koszalinie. W związku z tym zwrócił się z prośbą  
o przekazanie tej interpelacji do Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego.     
 
Radny Krzysztof Wasiluk wniósł do Starosty o zorganizowanie spotkania radnych 
(objazdu) w celu zlustrowania stanu technicznego dróg powiatowych powiatu 
goleniowskiego. 
Radny Józef Korkosz zaprosił radnych do Wierzbięcina do szkoły podstawowej na dzień 
3 października br. na rozgrywki ligowe w tenisa stołowego. 
 
Radny Kazimierz Lembas wniósł o szczegółowe omawianie przez Zarząd projektów 
uchwał wprowadzanych do porządku danej sesji i informowanie, czy dany projekt był 
omawiany na posiedzeniach Komisji.  
 
Radny Kazimierz Lembas zwrócił się do Starosty z prośbą o pozyskanie środków 
zewnętrznych na inwestycje drogowe, w tym na wykonanie obiecanych w kampanii 
wyborczej inwestycji polegających na budowie chodników w miejscowości Kulice  
i wykonanie remontu ul. Piłsudskiego w Nowogardzie oraz dokończenie inwestycji 
drogowej na odcinku pomiędzy Osiedlem Bema w Nowogardzie, a miejscowością Miętno 
(około 2 km). 
 
Radny Kazimierz Lembas zwrócił się do Starosty o przedstawienie informacji nt. ile w 
tym roku poszczególne gminy złożyły zadań i zgłoszeń inwestycyjnych do Wydziału 
Architektury i Budownictwa i w jakim terminie otrzymały na nie odpowiedzi (chodzi o 
to, że w różnych terminach samorządy otrzymują odpowiedzi w sprawach). 
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Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła o zwrócenie się do Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Koszalinie z zapytaniem, czy istnieje możliwość wykonania 
odwodnienia na odcinku drogi wojewódzkiej w Mostach na wysokości skrzyżowania  
z drogą powiatową w kierunku miejscowości Burowo. Na drodze wojewódzkiej zbierają 
się duże ilości deszczówki.  
 
Radny Paweł Gulbinowicz zwrócił uwagę na zgłaszane przez radnych duże potrzeby 
inwestycyjne związane z drogami powiatowymi, aby znaleźć środki na te inwestycje.  
Odniósł się do udzielonej odpowiedzi na interpelację z VI sesji Rady Powiatu dot. 
przedstawienia kosztów funkcjonowania filii Wydziału Komunikacji w Nowogardzie, 
gdzie koszt zarejestrowania jednego pojazdu wynosi 73 zł, a filia komunikacji znajduje 
się w budynku b. hotelu „Cisy”, który również generuje koszty. W związku z tym, że 
mieszkańcy Nowogardu wnoszą do powiatu o wykonanie chodników w miejscowości 
Kulice, to może Gmina Nowogard mogłaby odciążyć Starostwo w kosztach utrzymania 
filii Wydziału Komunikacji w Nowogardzie.  Dlatego radny wniósł do Starosty o to, aby 
Starosta wystąpił do Burmistrza Gminy Nowogard z propozycją partycypowania  
w kosztach utrzymania filii Wydziału Komunikacji w Nowogardzie na takich zasadach 
jak Gmina Nowogard wspiera finansowo utrzymanie punktu urzędu skarbowego  
w Nowogardzie. Radny dodał, że model taki funkcjonuje już w innych powiatach, które 
posiadają filie wydziałów komunikacji w  swoich gminach.  
 
Radna Teresa Chodyko wniosła o podcięcie gałęzi drzew rosnących na terenie SCM Sp.  
z o.o. w Goleniowie, które przy siatce sięgają prawie chodnika i utrudniają wjazd i 
wyjazd ze stacji paliw ograniczając widoczność.  
 
Radna Danuta Faryniarz wniosła o przedstawienie radnym na następnej sesji 
Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego wraz z informacją, kto wchodzi 
w skład powiatowego zespołu koordynującego realizację programu ochrony zdrowia 
psychicznego oraz sprawozdanie z dotychczasowej realizacji programu.  
 
Radna Danuta Faryniarz zapytała Przewodniczącego Rady, kiedy może się spodziewać 
konkretnej odpowiedzi na wniosek w sprawie wprowadzenia imiennego głosowania 
radnych.   
 
Radna Danuta Faryniarz zwróciła się z pytaniem do Starostów, kiedy udzielą  
odpowiedzi na krytykę prasową zamieszczoną w Gazecie Goleniowskiej (dot. SKO).  
 
Radna Danuta Faryniarz odniosła się do udzielonej odpowiedzi na zapytanie z VI sesji 
Rady Powiatu z dnia 18.06.2015 r. dot. zapłaty odszkodowania w wys. 700 tyś zł. firmie 
„Taran” i: 
- poprosiła o doprecyzowanie poz. 71, która to pozycja mówi o  terminie 18.05.2012 r., 
kiedy to Zarząd Powiatu postanowił o niewstrzymaniu prac remontowych związanych  
z realizacją przedmiotowego zadania. Mowa jest o dokumencie podpisanym przez pana 
Łukasza Mitułę. Radna zapytała jak ma rozumieć tę informację, skoro firma „Taran” 
została już wykluczona i w tym czasie trwały oględziny biegłego sądowego. Czy chodzi 
tu  
o kontynuowanie, mimo wszystko, remontu przez firmę „Taran”, czy przez nową firmę, 



18 
 

 
Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur odpowiedział radnej, że Rada Powiatu przydzieliła 
środki i Powiat Goleniowski wszedł w remont i chodziło o niewstrzymanie tych robót, 
które podpisane zostały z nowo wyłonionym podmiotem. Firma „Taran” została 
definitywnie usunięta z placu budowy, a powiat przejął na siebie obowiązek 
dokończenia tej inwestycji, ponieważ z każdym dniem powiat tracił pieniądze z 
możliwego kontraktu jak i tego, że ten obiekt systematycznie był niszczony przez 
warunki pogodowe.     
 
- radna zwróciła się prośbą o wyjaśnienie: 
- poz. 72, gdzie mowa jest o Zarządzeniu nr 1/12 Rzecznika Dyscypliny Finansów 
Publicznych przy RIO w Szczecinie. W informacji tej brak jest szczegółów mówiących, 
jakiego naruszenia ta dyscyplina dotyczy,  
- poz. 73, gdzie zawarta informacja jest lakoniczna i pozbawiona jakichkolwiek 
szczegółów,  
- poz. 74, również brak jest szczegółów odpisu pozwu. 
W związku z niedostatecznymi informacjami zawartymi w powyższych sprawach radna 
wniosła o ich uzupełnienie i przedstawienie kserokopii czterech dokumentów (od poz. 
71 do poz. 74, tj. kserokopii protokołu Zarządu Powiatu z dnia 18.05.2012 r., kserokopii 
Zarządzenia nr 1/12 Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych przy RIO w Szczecinie 
z dnia 05.06.2012 r. oraz kopii odpowiedzi na to Zarządzenie, kserokopii odpisu pozwu  
z dnia 15.12.2012 r. Sądu Okręgowego VII Wydziału Gospodarczego w Szczecinie).    
 

Radna Danuta Faryniarz odniosła się do udzielonej odpowiedzi na zapytanie z V sesji 
Rady Powiatu z dnia 23.04.2015 r. dot. umowy dzierżawy zawartej pomiędzy SCM Sp.  
z o.o., a firmą „ABOMED” wnosząc o przedstawienie informacji protokolarnych, kiedy 
założono podliczniki do odczytu zużycia energii elektrycznej (radna jest w posiadaniu 
informacji mówiącej o tym, że taki podlicznik należy dopiero założyć. Co jest prawdą, że 
podliczniki były i są, czy należy je dopiero założyć?) i czy stawki za energię cieplną są 
takie same w stosunku do innych podmiotów funkcjonujących na terenie szpitala 
(zdaniem radnej kuriozalne jest to, że umowa dot. obliczania należności za energię 
dotyczyła nie „ABOMEDU”, a umowy z firmą „TEST”, cyt. „która została już dawno 
rozwiązana, a Rada Nadzorcza zwróciła dopiero teraz uwagę na konieczność zawarcia 
aneksu”). W związku  
z tym radna zapytuje jak dawno umowa z firmą „TEST” została rozwiązana i czy opłaty 
ustalone w tamtym okresie z firmą „TEST”, a ponoszone obecnie przez „ABOMED” były 
urealniane.     

Radna Danuta Faryniarz odniosła się do udzielonej odpowiedzi na zapytanie z V sesji 
Rady Powiatu z dnia 23.04.2015 r. dot. kosztów zakupu posiłków w SCM Sp. z o.o. przez 
firmę „ABOMED”. Zapytała, cytując z uzyskanej odpowiedzi, dlaczego „kalkulacja 
kosztów musiała być poddana wnikliwym wyjaśnieniom ze strony spółki z uwagi na 
sposób prezentacji poszczególnych składowych”. Co było przedmiotem wątpliwości, 
skoro nie od razu wszystko było jasne i przejrzyste. 
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Radna Danuta Faryniarz wniosła do Starosty o udzielanie odpowiedzi na składane 
interpelacje w terminie określonym w Statucie Powiatu, tj. w ciągu 21 dni od ich 
zgłoszenia, ponieważ terminy te nie są dotrzymywane.  

Radna Danuta Faryniarz powiedziała, że pyta i docieka widząc w oczach Skarbnika  
i Przewodniczącego Rady jakąś konsternację, zniecierpliwienie i niezadowolenie 
wymalowane na ich twarzach. Radna dodała, że pyta, bo ma prawo i obowiązek dla 
dobra wspólnoty samorządowej, jakkolwiek by to szumnie nie zabrzmiało. Radna 
uważa, że dobrą przyszłość można budować na mocnych fundamentach zbudowanych  
w przeszłości, bo teraźniejszość obciążona jest przeszłością, a przyszłość żywi się 
przeszłością. I choć cena za tę, może w odczuciu niektórych przesadną dociekliwość, jest 
dla radnej dość często bolesna, ponieważ radna odczuła to nie raz na własnej skórze,  
a także członkowie rodziny, pyta mimo wszystko.    

Starosta Tomasz Kulinicz odpowiedział radnej, że nie rozumie powodów takich 
komentarzy, które powodują, że za pytanie pani radna gdzieś spotyka się z jakimiś 
kolwiek mściwościami, czy negatywnymi zachowaniami wobec radnej i jej członków 
rodziny. Starosta wyraził nadzieję, że to nie było skierowane do niego. Jeżeli chodzi  
o terminy udzielania odpowiedzi na interpelacje, to zostanie to sprawdzone z czego 
wynikają opóźnienia, być może z tego, że często zapytania kierowane są na zewnątrz,  
a wtedy nie ma wpływu na udzielenie odpowiedzi w terminie.     

Radny Kazimierz Lembas odniósł się do trwającej od kilku sesji dyskusji  nt. podmiotu, 
który dzierżawi budynek na terenie SCM. Sp. z o.o. w Goleniowie  i wniósł o rozważenie 
możliwości zmiany uchwały Rady Powiatu, by to powiat bezpośrednio zawierał umowy 
dzierżawy z tym podmiotem, a środki z dzierżawy majątku wpływały bezpośrednio do 
budżetu powiatu.   

Przewodniczący Rady, Kazimierz Ziemba odpowiedział radnej Danucie Faryniarz, że 
wpłynęło kilka różnych wniosków do Statutu i wniosek radnej został również ujęty  
w projekcie Statutu i na najbliższym posiedzeniu Komisji Statutowej będzie dyskusja na 
ten temat.    

Ad 8. Starosta Tomasz Kulinicz powiedział, że wszystkie odpowiedzi na interpelacje  
i wnioski udzieli odpowiedzi na piśmie.   
 
Ad 9. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu, 
Kazimierz Ziemba dokonał zamknięcia obrad VII sesji Rady Powiatu w Goleniowie o 
godz. 1540.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

                         Kazimierz Ziemba 

 

 

Protokołowała: 
Agata Ostrowska 
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Goleniów, dnia 02 października 2015 r.  

 


